
Memo:  Beantwoording vragen CDA Glasvezel Nieuwleusen, Raad 21 maart 2016

1. We hebben naar aanleiding van de nieuwe ontwikkelingen behoefte aan overzicht. Dat 
geldt ook de inwoners van Nieuwleusen. Hoe ziet vanuit de gemeente de 
(proces)planning voor het project Glasvezel Nieuwleusen Synergie eruit en wat is de rol 
van de gemeente hierbij? 

Antwoord:
Zoals ook in de raadsinformatie memo van 26 februari j.l. benoemd is het doorlopen van een 
marktconsultatie een taak van de gemeente. De marktconsultatie moet duidelijkheid geven of 
marktpartijen initiatieven hebben om een NGA netwerk te realiseren en onder welke voorwaarden zij 
dit willen realiseren. De consultatie zal starten in maart – april onder regie van de gemeente. De 
consultatie bestaat uit 2 fases. In de 1e fase zullen marktpartijen gevraagd worden of zij binnen drie 
jaar voornemens zijn om een NGA netwerk in het gebied te willen realiseren, doorlooptijd 4 weken. 
Indien partijen geïnteresseerd zijn dan moeten zij in fase 2 een businesscase indienen, de doorlooptijd 
hiervoor bedraagt 2 maanden.  Het resultaat van de marktconsultatie bepaalt of garantstelling zonder 
Safe Harbour premie aan Nieuwleusen Synergie mogelijk is. Wanneer in fase 1 geen marktpartijen 
bereid zijn om een NGA netwerk te realiseren kan Nieuwleusen Synergie starten met de 
vraagbundeling, gelijktijdig dient Nieuwleusen Synergie de business case en het financieringsplan uit 
te werken conform het raadsvoorstel van 2 november 2015 dit is een verantwoordelijkheid van de 
Nieuwleusen Synergie.

2. In de mededeling wordt gesproken over:  “vigerend staatsteunkader van de Europese 
Commissie en marktconsultatie”. Waarom zijn deze kaders een aantal maanden ná 
goedkeuring van de garantstelling door de raad op tafel gekomen?

Antwoord:
Om een garantstelling te kunnen verlenen passend binnen het vigerend staatsteunkader dienen wij 
een marktconsultatie te doorlopen (zie ook raadsvoorstel november 2015) De marktconsultatie heeft 
als doel om te onderzoeken of marktpartijen geïnteresseerd zijn om een netwerk te realiseren in het 
buitengebied. In december 2015 is samen met de Provincie onderzocht of voor de marktconsultatie 
kan worden aangesloten bij eventuele nog op te zetten procedure van de Provincie. De verwachting is 
nu, na de overeenkomsten met CIF, dat de Provincie geen marktconsultatie meer gaat uitvoeren 
gezien de veranderende marktomstandigheden. De concept procedure van de Provincie sluit ook niet 
volledig aan bij de case van Nieuwleusen Synergie omdat hier sprake is van een combinatie van kern 
en buitengebied. (zie memo raadsinformatie februari 2016) De marktconsultatie is bewust gepland na 
het principe besluit door uw raad om op deze manier duidelijk te hebben welke voorwaarden de raad 
stelt aan de business case van Nieuwleusen Synergie om in aanmerking te kunnen komen voor een 
garantstelling. 

3. Om niet ingehaald te worden door de ontwikkelingen om ons heen, zie bijvoorbeeld het 
initiatief bezuiden de Vecht, moet er haast gemaakt worden. Straks wordt de boot gemist 
en staat een belangrijk deel van onze gemeente met lege handen. Ligt binnen de 
gemeente de focus wel op zo spoedig mogelijke uitrol van glasvezel in Nieuwleusen, of 
gaan we kansen missen? 

Antwoord:
De focus van de gemeente ligt er juist op om samen met Nieuwleusen Synergie zo snel mogelijk het 
vraagbundelingstraject te kunnen doorlopen. Hiervoor dienen we wel de juiste procedures te 
doorlopen om te voorkomen dat marktpartijen bezwaren indienen en hierdoor de procedures langer 
worden. Juist door het goed doorlopen van de procedures proberen wij een snelle realisatie te 
bewerkstelligen.  


